
ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов 

Председател на ВТОС 

ДО: г-н Даниел Панов
f
Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ

ОТ: Михаил Михалев- общински съветник от група „БСП за България, АБВ и Движение 
21" във ВТОбС.

ОТНОСНО: Вложени средства за инфраструктура в кварталите на Велико Търново 

Уважаеми г-н Панов,

За най-голямо съжаление през последните години Велико Търново изостана в развитието 
си спрямо други областни градове. Вложените средства за инфраструктура в размер на 
52 млн. лв. за 10 години, както сам отговорихте, съвсем не модернизираха града ни. 
Голяма част от асфалтираните улици в центъра вече се рушат, Старото военно училище 
представлява изкопна площадка, а липсата на достатъчно места за паркиране 
допълнително създават усещане за безпорядък и липса на желание за справяне с 
проблемите.

Почти нищо ново и модерно не беше изградено в центъра на Велико Търново, 
автобусните глирки се разпадат, организацията на движение е от 70-те години на 
миналия век, а емблематични сгради рухват пред погледа на туристи от цял свят. В тази 
връзка още по-лошо е състоянието в кварталите на Велико Търново, за част от които 
европейски, местни и национални средства са блян. Изключение правят „Варуша“ и 
„Чолаковци“, за които бяха предвидени европейски средства. Некачественото 
изпълнение по ремонтните дейности на „Варуша“ обаче хвърли съмнения върху добрите 
намерения за подобряване на градската среда. Така или иначе е видно, че кварталите са 
ощетени при разпределението на средства. Често работата е „на парче“, а резултатите са 
задоволителни само в докладите на предизборните Ви кампании.

В тази връзка бих желал да Ви задам няколко въпроса:

1. Колко са вложените средства за инфраструктура в кв. „Св. гора“ през последните 10 
години и извършвана ли е цялостна рехабилитация на улици там?

2. Колко са вложените средства за инфраструктура в кв. „Асенов“ през последните 10 
години и извършвана ли е цялостна рехабилитация на улици там“

3. Колко са bj ожените средства за инфраструктура в кв. „Акация“ през последните 10 
години и извършвана ли е цялостна рехабилитация на улици там“

4. Колко са вложените средства за инфраструктура в кв. „Зона Б“ през последните 10 
години и извършвана ли е цялостна рехабилитация на улици там“

5. Колко са вложените средства за инфраструктура в кв. „Бузлуджа “ през последните 10 
години и извършвана ли е цялостна рехабилитация на улици там“



6. Колко са вложените средства за инфраструктура в кв. „Кольо Фичето“ през последните 
10 години и извършвана ли е цялостна рехабилитация на улици там“

7. Колко са вложените средства за инфраструктура в кв. „Картала“ през последните 10 
години и извършвана ли е цялостна рехабилитация на улици там“.

С уважени#:
/

Михаил


